
 

 

   UTVÄRDERING VINTERSÄSONGEN 2022/2023 
 
BRA 
 

- Engagamanget hos både ledare, föräldrar, aktiva och anhöriga. 

- Bra rutiner, ordning och reda! 

- Hög närvaro. 

- Bra ledarantal vilket underlättar. 

- Bemötandet är väldigt bra generellt, både under träning och på tävlingar. Som ny känner man 
sig alltid välkommen. 

- Gruppindelningen har varit bra under året. 

- Bra upplägg på träningarna. 

- Träningsglädje 

- Hög närvaro på träningarna. 

- Fin grupp, fokus på att ha roligt tillsammans inte på prestation. (Vit grupp) 

- Bra att man inte tar hand om sitt eget barn på träning. 

- Engagerade tränare och föräldrar. 

- Kommunikation mellan ledare har funkat bra på Supertext. 

- Bra att det finns träningsgrupp för de som ej kommit in på gymnasiet. 
 
 
 
 
 
 
SAKER SOM KAN BLI BÄTTRE 
 

- Öka sammanhållningen mellan grupperna (samma ålder olika grupper) 

- genom andra aktiviteter? annat forum? 

- Träna tillsammans med andra grupper och låta äldre få träna de yngre. 

- Information - Jan F föredömligt. 
 

- Frekvens fika? 

- Information för nya ungdomar gällande bl.a. tävling och anmälan. 

- Vapentillgång, behöver utökas då vi ökat medlemsantalet. 

- Vapnen är slitna. 

- Fler tränare i alla grupper, även gul. Underlättar för träningsupplägg samt avlastning för 
tränaren/tränarna. 

- Ok med mixade åldersgrupper, tänker att de äldre kan köra med de yngre. 

- Lätt att missa info som bara kommer på hemsidan. 

- Ibland lite mycket fokus på placeringar och medaljer - t.ex. prisutdelning vid klubbmästerskap, 
på Instagram. 

 
 
 
 

- Utmanande i svart grupp där ungdomarna har varit med länge och utvecklingen en utmaning att 
individualisera. Långtidssjukdom för ett par ungdomar har försvårat. 



 

 

- Lila grupp en stor grupp med högt deltagande i gruppen. Bra med ledare underlättar träningarna 
vilket underlättar den individuella utvecklingen. Remskytte har introducerats i gruppen och det 
försvårar när det blandas med stöd resp remskytte. Väntetid för de som har stöd. Kräver 
planering för gruppen och flertalet ledare. Upplevelsen utifrån att det är xxxx träningar vilket 
möjliggörs med många ledare. 

- Orange grupp relativt liten grupp, 5-6 st på träning. Gruppen blev tight och lätta att 
uppmärksamma och det underlättar individuella utvecklingen. 

 
 
 
 
 
 

PLANERING INFÖR SÄSONGEN 2023/2024 
 

 
TRÄNARE 
 
Funkat bra på vallen. Alla har fått plats. 
 
Upplever att vapnen behöver uppgraderas. Vissa barn upplever det jobbigt att dela vapen. 
Börja se över vapentillgången. Förslag: 
Luft ett år till. Billigare vapen. 
 
Tävlingar: Bra på att ha fått skolats in på tävling av de mer erfarna. Bra organisation kring våra 
aktiva.  
Hur ska vi göra enklare tävlingar? Hellre enklare och flera. 
 
Bra med tiderna på vallen. 
 
Önskar återkommande tränarmöten 1 gång/månad. 
 
Göra inventeringslista. 
Finns önskemål om att inhandla hantlar och slalomkäppar. 
 
 
 
FÖRÄLDRAR 
 
Kläder: 
- Vinterkläder generellt dyra. 
+ Bra med sommarkollektionen. 
+ Snygga kläder. 
- Konstig storleksskala. 
 
Tävlingar: 
- Mer info behövas, inte bara på hemsidan, svårt att veta hur tävlingar går till för alla. 
+ Klubben har fantastisk service för våra aktiva som tävlar. 
 
 
Städning kansliet: 
+ Mycket bra aktivitet för att tjäna pengar till klubben. 
+Lätt fixat. 
- Bättre framförhållning ang datum/veckor behövs i vissa grupper. Kan man ha ett dokument för 
hela året vilken grupp som ansvarar vilka veckor? 
- Nyckeln måste finnas mer tillgänglig. 



 

 

 
 
Försäljningar: 
+ Bra att det inte finns något försäljningskrav. 
 
NewBody: 
- Många säljer NewBody. Kan Ullmax vara ett alternativ eller nåt annat? 
 
Korv: 
-Hållbarheten nackdel. 
 
Kakor: 
+ Lätt att sälja. 
 
 
 


